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پیگیری مجدانه پزشکیان برای رفع فیلترینگ
معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان رئیس جمهور گفت: اجرای اینترنت طبقاتی در پارک پردیس و برای برخی فناوران و شرکتها بدسلیقگی بود

و شخصا با اصل اینترنت طبقاتی مخالف هستم.

به گزارش خبرنگاران گروه صنعت و تجارت گزارش خبر، حسین افشین در نشست خبری جایزه ملی فناوری نکست ۱۴۰۳ که امروز در محل معاونت
علمی برگزار شد در پاسخ به سوالی درباره بحث اینترنت طبقاتی و اینکه برای اعضای پارک فناوری اینترنت بدون فیلتر در نظر گرفته شده است، اظهار
کرد: اینکه چرا فقط به پارک فناوری پردیس اینترنت بدون فیلتر تعلق گرفته و برای سایر پارکها لحاظ نشده، به این خاطر است که پارک پردیس تنها

پارک زیر مجموعه معاونت علمی است و پیگیریهایی برای تحقق این امر صورت گرفته است.

معاون علمی رئیس جمهور افزود: خوشبختانه رئیس جمهور در حال پیگیری موضوع رفع فیلتر است و با این پیگیریها و تحقق آن، دیگر اینترنت
طبقاتی وجود نخواهد داشت.

افشین با تاکید بر اینکه به نظر بنده اجرای اینترنت طبقاتی در پارک پردیس و برای برخی فناوران و شرکتها بدسلیقگی بود و اصلاً نباید چنین چیزی
اعلام میشد، اظهار کرد: شخصاً با اینترنت طبقاتی موافق نیستم.


